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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Demokrati) je na 17. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 5. travnja 2023. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
„Pitam gradonačelnika Grada Labina što je sa tužbom Grada Labina protiv Istarske županije 
koja je prošle godine, 11.03. upućena Upravnom sudu u Rijeci zbog onemogućavanja primjene 
Plana upravljanja pomorskim dobrom, za što se je govorilo da koncesionare dovodi u 
nesigurnost i neizvjesnost s ulaganjem. Ovo pitanje postavljam Gradonačelniku jer je očito da 
su koncesijska odobrenja zadnjih 30 godina bila zlatna koka za određene interesne skupine i 
pojedince koji su bili u sprezi ili su u sprezi s politikom, gradskih, županijskih vlasti. Tada sam 
na ovom Gradskom vijeću rekao da je to jedna velika prevara i muljaža, a očito da se praksa 
muljanja i pogodovanja vezano za koncesije i dalje nastavlja. 
S tim u vezi pitam Gradonačelnika Grada Labina što će poduzeti vezano za zadnji slučaj 
davanja koncesijskog odobrenja na Maslinici, Vela đirina, a konkretno pitam za natječaj za 
aqua park, govorim o rješenju Grada Labina, Vijeća za izdavanje koncesijskog odobrenja od 
17. veljače 2023. Uvjerenja sam da se opet grubo krši Pravilnik o Planu upravljanja pomorskim 
dobrom za područja Grada Labina.“  
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
„Što se tiče drugog pitanja vezano uz spor između Grada Labina i županije Istarske, postupak 
je još uvijek u tijeku. Grad Labin nije odstupio od svojih načela i sigurno će ići do kraja što se 
tiče upravnog postupka. Tu nema nikakvih odstupanja, ili ne znam što je pisalo po nekim 
društvenim mrežama. Grad Labin nije odstupio od ničega niti hoće odstupiti od ičega. Što se 
tiče ovog drugoga, mislim da je situacija vrlo, vrlo jasna. Radi se o situaciji da je Vijeće koje 
dodjeljuje koncesijska odobrenja, a sada ne govorimo o koncesiji već o koncesijskom 
odobrenju, izabralo sukladno natječaju. Znam o kojem slučaju govorite. Kontaktiralo se sve 
one koje se trebalo kontaktirati. Sve se više puta provjerilo. Tu je i predsjednik Vijeća za dodjelu 
koncesijskog odobrenja. Situacija je apsolutno čista. Radi se uvijek o istoj osobi. Slobodno, 
znamo, mogu i to reći, da je osoba bila u Gradu i da je digla sve moguće papire. Mislim da, 
nakon što je te papire, taj određeni poduzetnik podigao, mislim da je situacija apsolutno jasna. 
Ima pravo prigovora ali mislim da nema nikakvu osnovu da se žali jer je situacija jako, jako 
čista.“ 
 
Vijećnik Mladen Bastijanić (Demokrati) dodatno navodi: 
„Osoba se žalila, o kojoj govorite, višoj instanci, jer Vijeće i Grad Labin ne rješava tu žalbu. 
Znači žalba je u postupku. Znači točna je istina da se osoba žalila. Vjerojatno će sve to završiti 
na Sudu. Nije se žalila Vijeću jer nema ni pravo.“ 



 
Gradonačelnik Valter Glavičić odgovara: 
„Apsolutno se svatko ima pravo žaliti, kao što sam i rekao. Ne sumnjam uopće da će tijelo koje 
će riješiti tu žalbu odlučiti u korist odluke odnosno u smjeru odluke koju je donijelo Vijeće za 
dodjelu koncesijskih odobrenja.“ 
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